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VALORACIÓ FÒRUM COMARCAL DE LA MOBILITAT 
DEL BAIX LLOBREGAT 2022

Data: Divendres 25 de novembre de 2022
Durada: 3,5 hores (de 9:30 a 13 h) 
Format de la sessió:  Híbrid 
Persones assistents: 30
Respostes recollides: 12

Valoració general del Fòrum

FÒRUM COMARCAL DE LA MOBILITAT DEL BAIX LLOBREGAT

EL REPTE D'AVANÇAR CAP A UNA
 MOBILITAT LABORAL SOSTENIBLE

Format híbrid
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Possibilitat de participació 
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Propostes de millora

"Com a ponent, vaig trobar a faltar poder veure la pantalla que veia el públic."

"Sala més petita"

"Caldria millorar la participació, fent una millor difusió de les jornades i animar als 
ajuntaments a participar més activament, la coexistencia del sistema virtual i presencial 
podria semblar que afavoreix més participació, però el cert és que el nivell 
d'abandonaments a última hora, és superior al no tenir una reserva clara del temps 
per assistir-hi presencialment.  Crec que les jornades haurien de ser presencials i ser 
gravades per emetre-les posteriorment, per difondre més el seu contingut."

Propostes de temes a debatre 
en pròximes edicions

"Micromobilitat"

"El proper fòrum hauria d'analitzar a fons les altres formes de mobilitat sostenible, fer 
una anàlisi de la situació de la infraestructura de la bicicleta a la comarca i d'accés als 
polígons industrials."

"Seria molt interessant fer un fòrum específic de la mobilitat de mercaderies a la 
comarca, sistemes sostenibles, electrificació de flotes, ordenances reguladores, possible 
paper de les administracions locals en l'impuls de la renovació de flotes de DIU"


